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Geacht college van Gedeputeerde Staten, 
 
Zowel in de commissie MME als in de commissie Pakketstudies, maar ook tijdens een bijeenkomst met 
regionale politici over infrastructurele projecten rondom verkeersplein Hoevelaken heeft de gedeputeerde 
de heer J.W.R. van Lunteren mededeling gedaan over de door hem gehanteerde aanbestedingsmethodiek. 
Deze mededelingen waren tamelijk fragmentarisch van aard. Er werd gesproken over een maximum bedrag, 
waarbij de aanbieder, die voor dat bedrag naast de verplichte eisen de meeste wensen aanbiedt, de opdracht 
krijgt. Daarnaast werd er gesproken over een “grotere vrijheid voor de markt”, waarbij de overheid 
uitvoerders een zekere ruimte moet geven. Gezien de grote bedragen die aan de orde zijn is een gedegen 
informatievoorziening aan de Staten van groot belang. De SP-fractie stelt daarom de volgende vragen: 
 

1. Kunt u de Staten een gedetailleerd overzicht verstrekken waarin de verschillen tussen de in het 
verleden gehanteerde aanbestedingsmethoden en de klaarblijkelijk door de gedeputeerde te hanteren 
aanbestedingsmethode(n) staan vermeld?  Zo nee, waarom niet? 
 

2. Kunt u aangeven welke projecten nu exact worden aanbesteed op basis van de door gedeputeerde 
van Lunteren enigszins omschreven methode? Zo nee, waarom niet? 
 

3. Op basis van welke wettelijke kaders meent de gedeputeerde de door hem gewenste wijzigingen in 
de aanbestedingsmethodieken te kunnen doorvoeren? 
 

4. Baseert de gedeputeerde de door hem gewenste wijzigingen in de aanbestedingsmethodieken op 
bestaande voorbeelden elders en zo ja, hoe zijn die bestaande voorbeelden geëvalueerd en met 
welke uitkomsten? 
 



5. Heeft de gedeputeerde de door hem gewenste wijzigingen in de aanbestedingsmethodieken 
voorgelegd aan de minister van Infrastructuur en Milieu en zo ja, wat zijn exact haar bevindingen? 

 
Bij voorbaat dank voor uw adequate beantwoording. 
 

Namens de SP en hoogachtend, 
 
A. Meijer 


